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aktuality

Interpelace ve věci stavu vyřízení žádosti čínských křesťanů o azyl

vloženo: 18.1.2018, 22.16

Ústní interpelace poslanců Jana Čižínského a Víta Kaňkovského na předsedu vlády Andreje Babiše ve
věci stavu vyřízení žádosti čínských křesťanů o azyl v České republice. Dne 18.1.2018.

Kaňkovský (KDU-ČSL): Chybí komplexní příprava na povinnou e-preskripci

vloženo: 18.1.2018, 21.16

Praha, 18.1.2018 - Poslanecká sněmovna dnes poslala do třetího čtení zákon o léčivech týkající se
elektronických receptů. V rozpravě vystoupil také poslanec Kaňkovský (KDU-ČSL), který je podporovatelem
eletronizace ve zdravotnictví, avšak...

Vánoční setkání

vloženo: 21.12.2017, 22.45

"Stalo se v době adventní tradicí, že společně s Čeňkem Jůzlem navštívíme domov pro seniory v Havlíčkově
Brodě a zazpíváme si s klienty domova vánoční koledy, popovídáme si ... Nevynechali jsme...
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Nový retropokoj v DPS Havlíčkův Brod

vloženo: 21.12.2017, 18.50

Před Vánocemi MUDr. Vít Kaňkovský symbolicky otevřel nový retropokoj v DPS v Havlíčkově Brodě, který
vybavili zaměstnanci stylovým nábytkem a předměty pro obyvatele domova.

Poslanci navrhli přesuny v rozpočtu za 100 miliard. Nová ministryně financí většinu odmítá

vloženo: 15.12.2017, 23.50

Přesuny za téměř 100 miliard korun navrhli poslanci v druhém čtení návrhu státního rozpočtu. Přidávat chtějí
například na sociální služby, školy, platy učitelů nebo na opravy silnic. Proti většině návrhů...
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Boj za financování sociálních služeb pokračuje

vloženo: 15.12.2017, 21.29

Dnes jsem ve 2.čtení návrhu zákona o státním rozpočtu na rok 2018 předložil znovu 2 verze pozměňovacího
návrhu k návrhu státního rozpočtu pro rok 2018 k dofinancování sociálních služeb. Bohužel zatím...

Dofinancování sociálních služeb

vloženo: 8.12.2017, 16.35

Mám radost, že Výbor pro sociální politiku včera schválil pozměňovací návrh ke státnímu rozpočtu na rok
2018, ve kterém jsem spolu kolegyní Pavlou Golasowskou navrhl dofinancování sociálních služeb o 3...
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Sociální výbor doporučil dát v rozpočtu 3 mld. na sociální služby

vloženo: 7.12.2017, 19.12

Praha - Sněmovní sociální výbor dnes doporučil, aby se v projednávaném rozpočtu na příští rok našly
chybějící tři miliardy korun na sociální služby. Souhlasil také s přesunem 220 milionů korun...

Odklad eReceptu Sněmovna brzy schvalovat nebude

vloženo: 7.12.2017, 12.56

Občanští demokraté neuspěli včera ve Sněmovně s návrhem, aby poslanci mohli už příští týden schvalovat
možný odklad zavedení povinných elektronických receptů. Pro odklad chtěla část poslanců využít technickou
vládní novelu,...
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Cena 7 milionů. Tendr o noviny kraje má dohru

vloženo: 4.12.2017, 10.19

Předsedkyně kontrolního výboru krajského zastupitelstva Helena Vrzalová překročila své pravomoci. Myslí si
to část členů výboru. Bez konzultace s nimi totiž odpověděla na podnět k prošetření postupu při výběru u...

Návrh na dvě složky zdravotního pojištění

vloženo: 3.12.2017, 20.00

Daniela PÍSAŘOVICOVÁ, moderátorka -------------------- Pacienti by do budoucna mohli sami rozhodovat, jakou
sumu zaplatí na zdravotním pojištění. S návrhem na změnu přišel Svaz zdravotních pojišťoven. Částka by se
mohla skládat...
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PŘEHLEDNĚ: Rok krajských koalic

vloženo: 3.12.2017, 15.50

Od krajských voleb uplynul jeden rok. Jak si ve třinácti krajích vedou po volbách složené koalice, co si o jejich
vládnutí myslí opozice a jaká nejdůležitější témata museli zastupitelé řešit...

Gentlemani silnic zachránili motorkáře, který při nehodě přišel o nohu

vloženo: 15.11.2017, 18.35

Vysočina má čtyři nové Gentlemany silnic. Radka Špringerová, Víť Kaňkovský a manželé Řehákovi zachránili
život zraněnému motorkáři, který měl v červnu v Třešti těžkou dopravní nehodu, při níž přišel o...
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Děkuji Vám za důvěru a podporu!

vloženo: 22.10.2017, 00.03

Moc děkuji všem voličům za jejich hlasy pro KDU-ČSL. Také děkuji velmi za podporu členům KDU-ČSL,
příznivcům a podporovatelům, kteří se zapojili do volební kampaně. Vážím si Vaší důvěry a...

Problémy současného českého zdravotnictví?

vloženo: 19.10.2017, 13.03

Protože nedostatek zdravotnického personálu vidím jako závažný problém českého zdravotnictví, chci hledat
způsoby, jak toto změnit. Jedno opatření jsem již navrhoval v rámci našeho Kraje Vysočina, kde jsem
zastupitelem, myslím...
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